

AFTERSALES CREDITS.

MINI Hong Kong推出全新「Aftersales Credits」專為MINI新車車主而設，提供每套HK\$10,000面值的售後服務電子現金券並附送一系列免費服務及折扣優惠電子券，助你輕鬆計劃座駕保養的所需預算，盡享MINI原廠售後服務帶給你的無憂體驗！

Aftersales Credits介紹：

- 1 適用於MINI新車車主（首次登記日起計6個月內購買，可購買多於一套。）
- 2 每套Aftersales Credits為HK\$10,000，包括：
 - 10,000 Aftersales Credits
 - 以下多種免費服務及折扣優惠電子券（優惠總值超過HK\$10,000）。
- 3 Aftersales Credits可用於購買售後服務，零件及配件。
- 4 每1 Aftersales Credits可作HK\$1使用。

每套Aftersales Credits附送下列電子券：

有效期 (首次登記日起計)	電子券	張數
36個月	免費車廂長效抗菌護理塗層服務(原價\$1,388) (僅在車輛登記日期後的36個月內有效)	1
48-60個月	免費車廂長效抗菌護理塗層服務(原價\$1,388) (僅在車輛登記日期後48個月起至60個月內有效)	1
36個月	免費上門取車服務(原價\$270起)	3
36個月	\$100生活精品現金券 選購生活精品每滿\$300可使用一張。(可同時使用多張)	3
36個月	\$1,500定期保養計劃 / 優尚維修保養計劃 現金券 選購定期保養計劃 / 優尚維修保養計劃 每滿\$10,000可用一張，立減\$1,500。(可同時使用多張)	1
36個月	至尊車身鍍膜套餐75折優惠(原價\$9,500起)	1
36個月	全面汽車美容護理服務服務85折優惠(原價\$2,520起)	1
36個月	MINI原廠行車紀錄儀安裝(人工及零件) 8折優惠	1
36個月	擋風玻璃鍍膜服務7折優惠(原價\$1,388)	2
36個月	尊尚車廂護理服務85折優惠(原價\$1,900)	1
36個月	四輪定位服務5折優惠(需配合任何輪胎更換使用)	1
36個月	MINI原廠配件(人工及零件) 8折優惠	1

MINI SERVICE.



條款及細則

1. Aftersales Credits及電子券適用於寶馬汽車(香港)有限公司(“寶馬香港”)的香港服務中心。2. Aftersales Credits及電子券只供寶馬香港的BMW/MINI汽車登記車主購買(不包括平行進口汽車)。3. Aftersales Credits及電子券的有效期為車輛登記日期起計至36個月，或個別電子券指定的有效期。任何未使用的電子券在到期日後無效。4. Aftersales Credits在有效期內可於寶馬香港用以支付購買BMW/MINI售後服務，包括車輛的保養、維修及配件安裝服務；但不適用於支付保險自負額(墊底)、保險折舊。每1 Aftersales Credits可作港幣1元使用。5. 若使用Aftersales Credits支付任何汽車零件、配件或生活精品，必須與保養、維修(保用維修除外)或配件安裝服務同時使用，並須結算於同一工作單內。6. 若使用Aftersales Credits作付款，必須先扣除Aftersales Credits，如所有Aftersales Credits已用完而BMW Loyalty Points可用，則繼續扣除BMW Loyalty Points。客戶不能選擇扣除指定面額的Aftersales Credits及BMW Loyalty Points。客戶應以其他方式支付餘款。7. Aftersales Credits及電子券專供寶馬香港指定的單一車輛使用，不可轉讓給其他車輛。8. Aftersales Credits不能作任何金額的退款。9. 電子券不能：(a) 兌換現金或其他產品或其他服務；(b) 作任何金額的退款；(c) 與任何其他促銷優惠一起使用。10. 每張電子券只能在單次交易中使用一次，生活精品現金電子券及定期保養計劃/優尚維修保養計劃現金電子券除外。11. 如於新車交付前兌換車身鍍膜套餐優惠電子券，客戶需以現金或信用卡或其他方式支付折扣後的车身鍍膜套餐金額，不能使用Aftersales Credits支付。12. Aftersales Credits結餘和有效電子券結餘以BMWHK系統的實際電子記錄為準。13. 電子券上註明的任何貨幣價值均以港元(HKD)為單位。14. 如在車輛首次登記後6個月內使用Aftersales Credits和/或電子券購買定期保養計劃/優尚維修保養計劃/安裝配件服務，車主須在5個工作天內向運輸署遞交已填妥的「首次登記後六個月內在已登記車輛上安裝配件及/或取得應課稅保證申報書」(TD469)及繳付有關稅項。如申報延誤或未付所需稅項，車主須承擔全部責任。15. 寶馬香港保留隨時暫停或更改電子券的兌換和/或提供類似或更高價值的替代產品或服務的權利，以兌換時服務/產品的可用性而定，寶馬香港擁有最終決定權。16. 寶馬香港保留修改條款及細則的權利，恕不另行通知。寶馬香港對有關使用Aftersales Credits及電子券的所有事宜擁有最終決定權。





AFTERSALES CREDITS.

MINI Hong Kong proudly launches Aftersales Credits for new MINI vehicles. This set of \$10,000 credits can be used for after-sales services and comes with a series of complimentary services plus discount e-vouchers. Plan a budget required for the maintenance of your vehicle in advance and enjoy peace of mind with original after-sales services from MINI!

Aftersales Credits:

1. Applicable to new MINI owners
(more than one set of credits can be purchased within six months from vehicle first registration)
2. Each set of Aftersales Credits is worth HK\$10,000 and includes:
 - 10,000 Aftersales Credits
 - A series of complimentary services and discount e-vouchers listed below (total value exceeds HK\$10,000).
3. Aftersales Credits can be used to purchase after-sales services, parts and accessories.
4. Every 1 Aftersales Credit can be used as HK\$1.

Each set of Aftersales Credits offers the following e-vouchers:

Valid Period (from vehicle 1 st registration date)	E-voucher	Quantity (pcs)
36 months	Free interior disinfection coating (Original price \$1,388) (Only valid within 36 months after vehicle 1 st registration)	1
48-60 months	Free interior disinfection coating (Original price \$1,388) (Only valid between 48-60 months after vehicle 1st registration)	1
36 months	Free vehicle collection (Original price \$270 up)	3
36 months	\$100 Lifestyle cash voucher Each \$100 cash voucher can be redeemed upon every \$300 spending on M&L items (multiple vouchers are applicable within one purchase)	3
36 months	\$1,500 Maintenance package / Maintenance Package Plus cash voucher Each \$1,500 cash voucher can be redeemed upon every \$10,000 spending on Maintenance Package / Maintenance Package Plus (multiple vouchers are applicable within one purchase)	1
36 months	Premium Body Coating package 25% off (Original price \$9,500 up)	1
36 months	Vehicle Spa service 15% off (Original price \$2,520 up)	1
36 months	Original MINI Advanced Car Eye installation 20% off (Labour & Parts)	1
36 months	Windscreen coating service 30% off (Original price \$1,388)	2
36 months	Interior care service 15% off (Original price \$1,900)	1
36 months	Wheel alignment service 50% off (use only with any tyre replacement)	1
36 months	Original MINI Accessories 20% off (Labour & Parts)	1

MINI SERVICE.



Terms and conditions

1. Aftersales Credits and e-voucher are applicable for use at service centre(s) of BMW. Concessionaires (HK) Limited ("BMW(HK)") located in Hong Kong SAR. 2. Aftersales Credits and e-voucher are only available to registered owners of BMW/MINI cars at BMW(HK) (excluding parallel imported cars). 3. Aftersales Credits and e-voucher are valid for a period of 36 months from the vehicle registration date, or valid for period specified per individual e-voucher. Any unused e-voucher is invalid after the expiry date. 4. Aftersales Credits can be used at BMW(HK) within the validity period for the purchase of BMW/MINI Aftersales service including maintenance, repair and accessories installation, but NOT applicable to insurance excess and insurance depreciation. Every 1 Aftersales Credits is equivalent to HKD 1. 5. When making payment for any purchase of car accessories and lifestyle collection items with Aftersales Credits, it is required to settled together with any maintenance, repair or accessories installation under same repair order. 6. When customer confirm to use Aftersales Credits to settle the payment, Aftersales Credit will be deducted first, followed by BMW Loyalty Points if all Aftersales Credit consumed and Loyalty point is available. Customer cannot select to specific deduction amount of Aftersales Credit or BMW Loyalty points. Customer shall settle outstanding amount by other means. 7. Aftersales Credits and e-voucher are specific for use by a single vehicle as designated by BMW(HK) and is non-transferable to other vehicle(s). 8. Aftersales Credits cannot be refunded in any amount. 9. E-voucher cannot be: (a) exchanged for cash or other product or other service; (b) refunded in any amount; (c) used in conjunction with any other promotional offer(s). 10. Each e-voucher can only be used once in one transaction, except M&L cash e-voucher and Maintenance package / Maintenance package Plus e-vouchers. 11. Any body coating package discount e-voucher redemption before new vehicle delivery, customer need to settle the after discounted body coating package amount by means of cash or credit card or else. CANNOT be paid by Aftersales Credits. 12. The balance of Aftersales Credit and the balance of valid E-voucher shall base on the actual electronic record per BMW(HK)'s system. 13. Any monetary value stated on the e-voucher is in Hong Kong dollar (HKD). 14. If Aftersales Credits and / or e-voucher are used for the purchase of Maintenance Package / Maintenance Package Plus / Accessories Installation for Vehicle within 6 months of its first registration date, Vehicle owner is liable to submit a duly completed form entitled "Declaration of Fitting of Accessories to and/or Obtaining of Taxable Warranties for a Registered Motor Vehicle within 6 months after First Registration" (TD469) to the Transport Department within 5 working days of such purchase and pay the relevant taxes applicable thereto. Vehicle owner shall bear full liability for the delay or non-submission of the said form or non-payment of required taxes. 15. BMW(HK) reserves the right to suspend or vary the redemption of e-voucher at any time and/or offer a substitute product or service at similar or higher value subject to availability at the time of redemption at BMW(HK)'s sole discretion. 16. BMW(HK) reserves the right to amend the terms and conditions without notice. BMW(HK) has final decision in all matters concerning the use of Aftersales Credits and e-vouchers.

